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Zapisnik sa treće sjednice Upravnog odbora u 2023. godini 

 

Sjednici su prisustvovali članovi Upravnog odbora i to: Ivaj Jurilj, Goran Garača, 
Emir Vučijak, Mirsad Jusić, Ivan Širić, Toni Zorić i Amar Njemčević, čime je ustanovljen 
kvorum. Sjednici su također prisustovali Mirnas Mujezinović Nac.komesar i Adnan Mekić 
Selektor BiH Reprezentacije, bez prava glasa. Za zapisničara izabran je Adnan Mekić. 
Sjednica je počela sa radom 14.03.2023. godine u 19:00 sati, te završila nakon dva sata.   

Nakon uvodne riječi predsjednika Upravnog odbora Tonija Zorića otvorena je 
sjednica sa već ranije utvrđenim dnevnim redom.  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice UO 
2. UCI Solidarity Program  
3. Refundacija troškova za Toni Zorić 
4. Ostalo 

 

Tačka 1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice UO 

Usvajanje zapisnika sa posljednje sjednice Upravnog odbora održanog putem Zoom 
aplikacije.  

• Zapisnik usvojen jednoglasno 
 

Tačka 2. UCI Solidarity Program 

Toni Zoric je Upravni odbor kako je projekat Trening kampa koji smo aplicirali 
prema UCI Solirarity programima prošao i kako je ga je predsjednik UCI-a David 
Lappartient informirao da će Biciklistički savez Bosne i Hercegovine dobiti 8 cestovnih 
bicikala i 6 MTB bicikala za mlade sportaše, kao i financijsku podršku od 6.000CHF za 
organizaciju trening kampa. Što se tiče financijske podrške, potrebno je da Savez realizira 
projekat, te nakon realizacije podnese izvještaj sa financijskom konstrukcijom i priloženim 
računima, te će UCI na osnovu tih računa izvršiti refundaciju troškova prema Savezu. 

 
Predloženo je da se prvi kamp održi u Mostaru kako je i planirano ranije, a da se drugi 

kamp održi u sklopu UCI Grannd Prix utrka koje su planirane u Banjaluci, Kozari i Bihaću. 
Na kamp u Mostaru su već pozvani svi klubovi i prijave su u tijeku i trenutno je prijavljeno 
50-tak biciklista. 
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Zaključak: Prvi trening kamp će se održati u Mostaru, svi troškovi će se plaćati sa 
računa Saveza zbog refundacije troškova od UCI, a kada dođe pošiljka bicikala, ponovo 
ćemo organizirati sastanak da dogovorimo proceduru preuzimanja i raspodjele bicikala 
najboljim sportašima za treninge.  
 

Tačka 3. Refundacija troškova za Toni Zorić 

 Toni Zorić je kazao kako je kao predstavnik Saveza išao na Kongres Balkanske 
Federacije koji se održavao na Kipru, te na Kongres Europske Federacije koji se održavao u 
Pragu. Na oba Kongresa je predstavio Savez u najboljem svjetlu, te upoznao predstavnike 
ostalih Saveza i sklopio prijateljske veze. Na Kongresu u Pragu je zakazao sam izdvojeni 
sastanak sa predsjednikom UCI, David Lappartient i predsjednikom UEC, Enrico Della 
Casa gdje je glavna tema bio UCI Solidarity Program. Predsjednicima sam predstavio 
potrebu za njihovom podrškom kroz UCI Solidarity program te kazao kao BiSa BiH i njegovi 
sportaši nisu do sada dobivali podrške te vrste, te kako bi nam doista značilo da naši sportaši 
dobiju potporu i osjete da krovne kuće iz svijeta biciklizma drže do njih i njihovih sportskih 
uspjeha. Samo 7 dana nakon Kongresa u Pragu stigao je dopis kako je odobrena potpora za 
BiH biciklizam. 

 Bitno je kazati da su pozivi za oba Kongresa stigli na adresu Saveza početkom 
godine, prije nego je ispred Saveza Republike Srpske stigao sporni dopis i da smo na Kongres 
po uputi UO BiSaBiH bili prijavljeni Goran Guska kao sekretar i Toni Zorić kao 
predsjednik. Također, odmah su plaćeni i troškovi smještaja za nas dvojicu, kao i avio karte 
koje su kupljene već ranije. Što se tiče putovanja imao sam putne troškove u iznosu 
1.920,00KM gdje je uključena i godišnja pretplata na Zoom licencu, koju sam također platio 
od svog novca, a koji služi za sastanke i održavanje sastanaka UO BiSaBiH.  

Zaključak: Upravni odbor je jednoglasno odobrio isplatu troškova u cijelosti, te kazao 
kako je pozitivna stvar što je predsjednik otišao na ove sastanke, predstavio rad i napore 
Saveza u promociji biciklizma, te pohvalio potporu UCI Solidarity programa. Zadužuje se 
sekretar Saveza Goran Guska da isplati troškove putovanja u cijelosti na doznačeni račun 
koji će dostaviti Toni Zorić. 

Tačka 3. Ostalo 

Nije bilo dodatnih tema za raspravu pod točkom ostalo. 

 
Bihać, 23.03.2023. godine         Zapisnik sačinio Adnan Mekić 

	


